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Møteinnkalling  
 

Utvalg Dato Sted 
Kommunestyret 07.05.2024 kl. 18:00   Asker Rådhus 

 

Merknad 

Eventuelt forfall meldes snarest til: 
Politisk.sekretariat@asker.kommune.no 
Varamedlemmer møter etter nærmere avtale med møtesekretær. 
   

Tematime 

• 16:00-17:00: De tre samfunnsflokene – del 1: Klima og natur 
 

Sakskart  

Saker til behandling 

16/24 24/07589-1 Godkjenning av protokoll kommunestyret 9. april 2024 

17/24 24/05632-4 Lovpålagte medvirkningsråd - årsmeldinger for 2023 

18/24 24/05973-1 Asker og Bærum Vannverk IKS - Endring av 
selskapsavtalen 

19/24 22/15345-10 Detaljregulering for Linlandveien - sluttbehandling 

20/24 24/05888-1 Tilstandsrapport for barneverntjenesten i Asker kommune 
2023 

21/24 24/01964-1 Plan for forebygging av omsorgssvikt og adferdsproblemer 
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Referatsaker 

Interpellasjoner 

4/24 24/07602-1 Interpellasjoner til kommunestyret 7. mai 2024 

 

 

Asker, 25.04.2024 
Lene W. Conradi 
Ordfører 
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Møteprotokoll 
 

Kommunestyret 

Dato Tid Sted 
07.05.2024 18:00 – 20:25    

 

Møtet ble ledet av Lene W. Conradi. 

Til stede:  

Funksjon Navn Møtte for 

Utvalgsmedlem Lene W. Conradi (H)  
Utvalgsmedlem Monica Vee Bratlie (H)  
Utvalgsmedlem Cecilie Lindgren (H)  
Utvalgsmedlem Håvard Vestgren (H)  
Utvalgsmedlem Vanessa V. Nystedt (H)  
Utvalgsmedlem Stig Wettre-Johnsen (H)  
Utvalgsmedlem Thormod Rønning Kvam (H)  
Utvalgsmedlem Lars Kristian Wear (H)  
Utvalgsmedlem Marcus Riley Nafstad (H)  
Utvalgsmedlem Line Johansen (H)  
Utvalgsmedlem Heidi Merete Johansen (H)  
Utvalgsmedlem Bente Stein Mathisen (H)  
Utvalgsmedlem Cathrine Jensen (H)  
Utvalgsmedlem Kay Arne Sørensen (H)  
Utvalgsmedlem Trond Jerve (H)  
Utvalgsmedlem Julius Kvello Mellgren (H)  
Utvalgsmedlem Trond Ove Røed (H)  
Utvalgsmedlem Anniken P. Elisenberg (H)  
Utvalgsmedlem Kirsti Kierulf (H)  
Utvalgsmedlem Turid Lohne Velund (H)  
Utvalgsmedlem Waldemar R. Garntangen (H)  
Utvalgsmedlem Kent Inge Stenberg Ryen (H)  
Utvalgsmedlem Kåre Johnny Møllerhagen (H)  
Utvalgsmedlem Simen Sandelien (H)  
Utvalgsmedlem Per Modig Sletaune (H)  
Utvalgsmedlem Kari Sofie Bjørnsen (H)  
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Utvalgsmedlem Ivar Granum (A)  
Utvalgsmedlem Marianne Riis Rasmussen (A)  
Utvalgsmedlem Marie Østensen (A)  
Varamedlem Weronika Margol (A) Jørn Nygren (A) 
Utvalgsmedlem Ronnie M. A. G. Larsen (A)  
Utvalgsmedlem Thomas Hatten (A)  
Utvalgsmedlem Farah Ali (A)  
Utvalgsmedlem Tonje Lavik Pederssen (FrP)  
Utvalgsmedlem Espen Hansen Aspås (FrP)  
Utvalgsmedlem Rikke Sjølander (FrP)  
Utvalgsmedlem Rikard Gaarder Knutsen (FrP)  
Utvalgsmedlem Karin Ståhl Woldseth (FrP)  
Utvalgsmedlem Elisabeth Holter-Schøyen (V)  
Utvalgsmedlem Tobias Waage Bremnes (V)  
Utvalgsmedlem Gro Buttingsrud (V)  
Utvalgsmedlem Christian Skrede (V)  
Utvalgsmedlem Hanne Lisa Matt (MDG)  
Utvalgsmedlem Helge Haugen (MDG)  
Utvalgsmedlem Paal Steine (MDG)  
Utvalgsmedlem Sara Skjælaaen Vatn (MDG)  
Utvalgsmedlem Anne Høie Guettler (SV) Til stede tom sak 19/24 
Varamedlem  Marianne Vikdal (SV) Til stede fom sak 20/24 
Utvalgsmedlem Une Borg Kjølseth (SV)  
Utvalgsmedlem Anders Nordmo (SV)  
Utvalgsmedlem Christin Gerner-Mathisen (INP)  
Utvalgsmedlem Odd Sigurd Flock (INP)  
Utvalgsmedlem Bård-Kjetil Dahl (R)  
Utvalgsmedlem Oddvar Igland (Sp)  
Utvalgsmedlem Harald Conrad Ødemark (P)  
Utvalgsmedlem Eva Høili (KrF)  
 

Forfall:    

Utvalgsmedlem Jørn Nygren (A)   
 

Møtet ble satt med 55 medlemmer til stede. 

Det var ingen merknader til innkallingen. 
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Fra administrasjonen møtte: 

Lars Bjerke kommunedirektør 
Kai Erik Lund direktør for oppvekst 
Aud Hansen direktør for velferd 
Eli F. Aubert direktør for samfunnsutvikling 
Randi Sandli direktør for organisasjon, styring og utvikling 
Trine Groven protokollfører 
 

 

Saksliste Side 

Saker til behandling 

16/24 24/07589-1 Godkjenning av protokoll kommunestyret 9. april 2024 4 

17/24 24/05632-4 Lovpålagte medvirkningsråd - årsmeldinger for 2023 4 

18/24 24/05973-1 Asker og Bærum Vannverk IKS - Endring av 
selskapsavtalen 

5 

19/24 22/15345-10 Detaljregulering for Linlandveien - sluttbehandling 6 

20/24 24/05888-1 Tilstandsrapport for barneverntjenesten i Asker kommune 
2023 

8 

21/24 24/01964-1 Plan for forebygging av omsorgssvikt og 
adferdsproblemer 

9 

Referatsaker 

Interpellasjoner 
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Saker til behandling 

16/24 Godkjenning av protokoll kommunestyret 9. april 2024 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Kommunestyret 07.05.2024 16/24 
 

Ordførers forslag til vedtak:  

 

1. Protokoll fra kommunestyrets møte 9. april 2024 godkjennes slik den foreligger 

 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Protokoll fra kommunestyrets møte 9. april 2024 godkjennes slik den foreligger 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

17/24 Lovpålagte medvirkningsråd - årsmeldinger for 2023 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Formannskapet 30.04.2024 59/24 
2 Kommunestyret 07.05.2024 17/24 
 

Formannskapet har behandlet saken i møte 30.04.2024 sak 59/24 

Innstilling  
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1. Eldrerådet – årsmelding for 2023 tas til orientering. 

2. Ungdomsrådet – årsmelding for 2023 tas til orientering. 

3. Råd for personer med funksjonsnedsettelse – årsmelding for 2023 tas til 
orientering. 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Eldrerådet – årsmelding for 2023 tas til orientering. 

2. Ungdomsrådet – årsmelding for 2023 tas til orientering. 

3. Råd for personer med funksjonsnedsettelse – årsmelding for 2023 tas til 
orientering. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

18/24 Asker og Bærum Vannverk IKS - Endring av selskapsavtalen 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Formannskapet 16.04.2024 46/24 
2 Kommunestyret 07.05.2024 18/24 
 

Formannskapet har behandlet saken i møte 16.04.2024 sak 46/24 

Innstilling  

1. Kommunestyret i Asker kommune vedtar den reviderte selskapsavtalen for 
Asker og Bærum Vannverk IKS, slik den foreligger som vedlegg til denne sak. 
 

 

Behandling 
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Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Kommunestyret i Asker kommune vedtar den reviderte selskapsavtalen for 
Asker og Bærum Vannverk IKS, slik den foreligger som vedlegg til denne sak. 
 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

19/24 Detaljregulering for Linlandveien - sluttbehandling 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Utvalg for plan og byggesak 17.04.2024 19/24 
2 Kommunestyret 07.05.2024 19/24 
 

Utvalg for plan og byggesak har behandlet saken i møte 17.04.2024 sak 19/24 

Innstilling  

1. Detaljregulering for Linlandveien, plankart datert 04.01.24 med tilhørende 
bestemmelser datert 09.01.24 og retningsgivende dokumenter som beskrevet i 
bestemmelsene, vedtas iht. plan- og bygningsloven § 12-12. 

2. Reguleringsbestemmelsene korrigeres som følger: 
 
§ 7.2.3 Antall garasjeplasser skal være min. 1, maks. 2 pr. boenhet i felles 
garasjeanlegg. Det skal settes av min. 8 gjesteparkeringsplasser på terreng. 
Det kan etableres en bildelingsordning som benytter gjesteparkeringsplasser. 
Parkeringsplassene skal ha en bredde på min. 2,8 m. 

§ 7.2.4 Før rammetillatelse til byggetiltak gis skal det foreligge en godkjent 
miljøoppfølgingsplan for anleggsperiode/byggeprosess. Miljøoppfølgingsplanen 
skal redegjøre for: 

• Anleggstrafikk, midlertidige trafikkløsninger og sikring av myke 
trafikanter. 
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• Masseforvaltning, massebalanse og massetransport. Det skal tilstrebes 
massebalanse i prosjektet. 

• Støy i bygge- og anleggsperioden, jfr. kommuneplanbestemmelsene 
9.3.7. 

• Tiltak for å bekjempe fremmede arter. 

• Riggplan. 

§ 7.2.7 Bestemmelsen utgår. 

 

Behandling 

Bård Kjetil Dahl (R) tok opp kommunedirektørens opprinnelige forslag til 
bestemmelser, § 7.2.3: 

«Antall garasjeplasser skal tilsvare minst bil pr. bruksenhet i fellesgarasje, samt at 
det skal være minst 8 gjesteparkeringsplasser på terreng. I tillegg skal det etableres 
bildelingsordning, hvor omfanget avtales med kommunen. Maksimalt antall 
garasjeplasser begrenses til to pr. bruksenhet.» 

Dahls forslag ble satt opp mot innstillingens punkt 2 om § 7.2.3. Dahls forslag fikk 12 
stemmer (R,SV,MDG,V), og falt. 

Innstillingens punkt 2 om § 7.2.4, herunder § 7.2.7, ble enstemmig vedtatt. 

Innstillingens punkt 1 ble deretter vedtatt, mot 8 stemmer (MDG,SV,R). 

Vedtak  

1. Detaljregulering for Linlandveien, plankart datert 04.01.24 med tilhørende 
bestemmelser datert 09.01.24 og retningsgivende dokumenter som beskrevet i 
bestemmelsene, vedtas iht. plan- og bygningsloven § 12-12. 

2. Reguleringsbestemmelsene korrigeres som følger: 
 
§ 7.2.3 Antall garasjeplasser skal være min. 1, maks. 2 pr. boenhet i felles 
garasjeanlegg. Det skal settes av min. 8 gjesteparkeringsplasser på terreng. 
Det kan etableres en bildelingsordning som benytter gjesteparkeringsplasser. 
Parkeringsplassene skal ha en bredde på min. 2,8 m. 
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§ 7.2.4 Før rammetillatelse til byggetiltak gis skal det foreligge en godkjent 
miljøoppfølgingsplan for anleggsperiode/byggeprosess. Miljøoppfølgingsplanen 
skal redegjøre for: 

• Anleggstrafikk, midlertidige trafikkløsninger og sikring av myke 
trafikanter. 

• Masseforvaltning, massebalanse og massetransport. Det skal tilstrebes 
massebalanse i prosjektet. 

• Støy i bygge- og anleggsperioden, jfr. kommuneplanbestemmelsene 
9.3.7. 

• Tiltak for å bekjempe fremmede arter. 
• Riggplan. 
 
§ 7.2.7 Bestemmelsen utgår. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

20/24 Tilstandsrapport for barneverntjenesten i Asker kommune 2023 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Ungdomsrådet 18.04.2024 14/24 
2 Utvalg for oppvekst 23.04.2024 22/24 
3 Kommunestyret 07.05.2024 20/24 
 

Utvalg for oppvekst har behandlet saken i møte 23.04.2024 sak 22/24 

Innstilling 

1. Tilstandsrapport for barnevernstjenesten i Asker kommune 2023 tas til 
orientering. 
 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  
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1. Tilstandsrapport for barnevernstjenesten i Asker kommune 2023 tas til 
orientering. 
 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

21/24 Plan for forebygging av omsorgssvikt og adferdsproblemer 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Ungdomsrådet 18.04.2024 16/24 
2 Utvalg for oppvekst 23.04.2024 17/24 
3 Kommunestyret 07.05.2024 21/24 
 

Utvalg for oppvekst har behandlet saken i møte 23.04.2024 sak 17/24 

Innstilling  

1. Plan for forebygging av omsorgssvikt og utvikling av adferdsproblemer vedtas 
slik den foreligger  

 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Plan for forebygging av omsorgssvikt og utvikling av adferdsproblemer vedtas 
slik den foreligger  

 

[Lagre vedtak]  
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Interpellasjoner 

4/24 Interpellasjoner til kommunestyret 7. mai 2024 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Kommunestyret 07.05.2024 4/24 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak:  

 

1. Legges fram uten forslag til vedtak. 

 

 

Behandling 

Oddvar Igland (Sp) fremmet sin interpellasjon om kommunalt frikort for 
helsetjenester. 

Ordfører besvarte interpellasjonen og orienterte om at det vil komme en sak for 
politisk behandling som omhandler problemstillingen. På denne bakgrunn ble ikke 
interpellasjonen tatt opp til debatt. 
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
24/07589-1 Julie Benedicte Bøye 

 

Behandles av Møtedato 
Kommunestyret 07.05.2024 
 

Godkjenning av protokoll kommunestyret 9. april 2024 

Ordførers forslag til vedtak: 
 

1. Protokoll fra kommunestyrets møte 9. april 2024 godkjennes slik den foreligger 

 

1. Sammendrag og konklusjon 

Utkast til protokoll fra kommunestyret møte 9. april 2024 følger vedlagt. 

 
 

Lene W. Conradi 
ordfører 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

 

Vedlegg: 

Protokoll kommunestyret 09.04.2024 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/07589 Julie Benedicte Bøye 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Kommunestyret 07.05.2024 16/24 
  

Godkjenning av protokoll kommunestyret 9. april 2024 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 07.05.2024 sak 16/24 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Protokoll fra kommunestyrets møte 9. april 2024 godkjennes slik den foreligger 
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
24/05632-4 Trine Beate Groven 

 

Behandles av Møtedato 
Formannskapet 30.04.2024 
Kommunestyret 07.05.2024 
 

Lovpålagte medvirkningsråd - årsmeldinger for 2023 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

1. Eldrerådet – årsmelding for 2023 tas til orientering. 

2. Ungdomsrådet – årsmelding for 2023 tas til orientering. 

3. Råd for personer med funksjonsnedsettelse – årsmelding for 2023 tas til 
orientering. 

 

1. Saksopplysninger 
De lovfestede medvirkningsrådene Eldrerådet, Ungdomsrådet og Råd for personer 
med funksjonsnedsettelse sikrer en bred, åpen og tilgjengelig medvirkning i saker 
som gjelder disse målgruppene. Rådene har en formell rett til å uttale seg i alle 
politiske saker som berører egen målgruppe. Rådenes innspill og synspunkter er en 
del av saksgrunnlaget og debatten før politiske beslutninger fattes. 
 
Ifølge medvirkningsforskriften § 2 skal de tre medvirkningsrådene hvert år utarbeide 
årsmelding som skal legges fram for kommunestyret. I rådenes møter 18. april 2024 
ble årsmeldingene for 2023 godkjent for oversendelse til kommunestyret. 
 
 
2. Kommunedirektørens vurdering 
Et barnevennlig, aldersvennlig og likestilt samfunn er basert på de samme 
prinsippene som gjelder for et bærekraftig samfunn, slik de er beskrevet i FNs 
bærekraftsmål. 
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Medvirkningsrådene bidrar blant annet til å ivareta FNs konvensjon om barnets 
rettigheter og FNs konvensjon om rettigheter for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne (CRPD).  
 
Årsmeldingene fra de tre medvirkningsrådene gir en god oversikt over sakene 
rådene hadde til behandling i 2023. Rådene har gitt innspill innenfor mange ulike 
saksområder, og dette gjenspeiles i årsmeldingene. 
 
Medvirkningsrådene er opprettet med hjemmel i kommuneloven § 5-2 pkt. c). 
Medlemmene av rådene er å anse som folkevalgte, med de rettigheter og plikter 
dette medfører. Kommunedirektøren mener dette er godt ivaretatt i Asker kommune. 
 

Lars Bjerke 
kommunedirektør 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

Vedlegg: 

Årsmelding UNG 
Årsmelding ELR 
Årsmelding RPF 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/05632 Trine Beate Groven 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Formannskapet 30.04.2024 59/24 
2 Kommunestyret 07.05.2024 17/24 
  

Lovpålagte medvirkningsråd - årsmeldinger for 2023 

Formannskapet har behandlet saken i møte 30.04.2024 sak 59/24 

Behandling 

Leder for Eldrerådet Kirsten Koht, nestleder i Ungdomsrådet Isak Gregers Eriksen og 
nestleder i Råd for personer med funksjonsnedsettelse May Myklebust redegjorde 
for rådenes årsmeldinger. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling  

1. Eldrerådet – årsmelding for 2023 tas til orientering. 

2. Ungdomsrådet – årsmelding for 2023 tas til orientering. 

3. Råd for personer med funksjonsnedsettelse – årsmelding for 2023 tas til 
orientering. 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/05632 Trine Beate Groven 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Formannskapet 30.04.2024 59/24 
2 Kommunestyret 07.05.2024 17/24 
  

Lovpålagte medvirkningsråd - årsmeldinger for 2023 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 07.05.2024 sak 17/24 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Eldrerådet – årsmelding for 2023 tas til orientering. 

2. Ungdomsrådet – årsmelding for 2023 tas til orientering. 

3. Råd for personer med funksjonsnedsettelse – årsmelding for 2023 tas til 
orientering. 
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
24/05973-1 Lars Erik Eriksen 

 

Behandles av Møtedato 
Formannskapet 16.04.2024 
Kommunestyret 07.05.2024 
 

 
Asker og Bærum Vannverk IKS - Endring av selskapsavtalen 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 
1. Kommunestyret i Asker kommune vedtar den reviderte selskapsavtalen for 

Asker og Bærum Vannverk IKS, slik den foreligger som vedlegg til denne sak. 
 

1. Sammendrag 
Asker kommune og Bærum kommune eier det interkommunale selskapet Asker og 
Bærum Vannverk IKS. 

Representantskapet i Asker og Bærum Vannverk IKS behandlet i møtet den 
18.10.2023 en sak vedrørende revidering av Selskapsavtalen. 
 
 
2. Bakgrunn for saken 
Lov om interkommunale selskaper (IKS-loven) ble endret i mai 2023, og det er 
fastsatt en ny forskrift om økonomiplan, årsbudsjett, årsregnskap og 
årsberetning for IKS-ene. 
 
Endringer i Kommuneloven trådte i kraft 1. juli 2023.  
 
Som følge av endringer i IKS-loven og kommuneloven, er det behov for å gjøre 
endringer i selskapsavtalen. 
 
Representantskapet i Asker og Bærum Vannverk IKS behandlet i 
representantskapsmøte den 18.10.2023 sak om revidering av Selskapsavtalen.  
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Dette med utgangspunkt i de endringer som er bestemt i IKS-loven og 
kommuneloven. 
Endringer i selskapsavtalen skal i henhold til selskapsavtalens bestemmelser 
vedtas av kommunestyrene i de to eierkommunene – Asker kommune og 
Bærum kommune. 
 

3. Saksopplysninger 
Stortinget har vedtatt de foreslåtte endringene i kommuneloven m.m. og i lov om 
interkommunale selskaper (IKS). 

Endringene i kommuneloven m.m. omfatter endringer i reglene om arbeidsutvalg og 
valg i folkevalgte organer, og en rekke andre justeringer og presiseringer, blant annet 
om plikten til å varsle kontrollutvalg og revisor om møter i generalforsamling, 
representantskap og tilsvarende organer og at det kan gis forskrift om avdrag på lån 
og beregning av minimumsavdraget. 

Endringene i kommuneloven trådte i kraft 1. juli 2023. 

Endringene i lov om interkommunale selskaper (IKS) omfatter endring i reglene om 
møteoffentlighet for representantskapet i interkommunale selskap, flere justeringer i 
økonomiforskriftene, herunder frister, og å redusere statens rolle i organiseringen av 
selskapene. 

De fleste endringene i IKS-loven trådte i kraft 1. januar 2024, men enkelte endringer 
trådte i kraft allerede 1. juli 2023. Endringene i reglene gjelder valg av 
representantskapsmedlemmer (avtalevalg og krav til antall varamedlemmer) og 
reglene om å redusere statens rolle i selskapene. 

Det betyr at kommunestyrene kunne benytte seg av avtalevalg ved valg av 
representantskapsmedlemmer til interkommunale selskap, og at kommunestyrene 
skulle sørge for at det ble valgt minst to varamedlemmer for hvert faste medlem i 
representantskapet. 

De øvrige endringene trådte i kraft 1. januar 2024. Endringene i økonomireglene som 
trådte i kraft ved årsskiftet betyr at selskapene fra og med 2024 må utforme budsjett i 
samsvar med reglene som vil gjelde fra 01.01.2024.  
Videre må representantskap i IKS fra og med 1. januar 2024 sørge for at de kan ha 
åpne møter, sørge for kunngjøring av møtene og tilgjengeliggjøring av 
møtedokumentene. 

Reglene om møteoffentlighet inkluderer også regler om når møter kan eller skal 
lukkes, og når saklister, saksdokumenter og protokoller kan eller skal holdes tilbake 
eller sladdes. Regler om åpne møter har som mål å skape tillit til kommunal 
virksomhet og styrke lokaldemokratiet. 
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Fra 1. januar 2024 vil forvaltningslovens regler om taushetsplikt gjelde for de 
interkommunale selskapene som er omfattet av offentlighetsloven. Mange av disse 
selskapene vil fra før være omfattet av forvaltningsloven, og dermed reglene om 
taushetsplikt. Lovendringen innebærer at alle selskapene som skal følge reglene om 
møteoffentlighet får en klar hjemmel for å unnta fra offentlighet de opplysningene 
som er underlagt forvaltningslovens regler om taushetsplikt. 

Som følge av lovendringene har Representantskapet i Asker og Bærum Vannverk 
IKS i møte den 18.10.2023 behandlet sak vedrørende revidering av Selskapsavtalen. 

Representantskapets forslag innebærer følgende endringer: 

• Endring i § 5: 2 varamedlemmer pr faste representant 
• Endring i § 6: Innkalling til møter skjer med seks (6) ukers varsel 
• Endring i § 6: Møtene i representantskapet er åpne 
• Endring i §8: Språklig oppdatert fra «Rådmennene» til 

«Kommunedirektørene» 
• Ny § 12: En ny paragraf knyttet til habilitet 
• Endring i §20: Som følge av ny §12 har paragrafene fått nye nummer, og må 

henvises til i henhold til dette. 
Endret fra «Endringer av selskapsavtalen kan gjøres av et enstemmig 
representantskap, bortsett fra §§ 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 12 og 19, som også krever 
vedtak i deltakernes kommunestyrer.» 
Endret til: «Endringer av selskapsavtalen kan gjøres av et enstemmig 
representantskap, bortsett fra §§ 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 13 og 20, som også krever 
vedtak i deltakernes kommunestyrer.» 

Endringer i selskapsavtalen skal i henhold til selskapsavtalens bestemmelser vedtas 
av kommunestyrene i de to eierkommunene – Asker kommune og Bærum 
kommune. 
 

4. Kommunedirektørens vurdering 
Kommunedirektøren anbefaler at kommunestyret godkjenner representantskapets 
forslag til endringer. 

Kommunedirektøren har drøftet saken med administrasjonen i Bærum kommune, 
som også vil fremme sak om endringer av selskapsavtalen. 

Det er vanskelig å se at endringene vil kunne medføre økonomisk konsekvens. 
På samme måte vil endringen ikke påvirke bærekraftsmålene. 
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5. Konklusjon 
Som følge av lovendringer anbefaler Kommunedirektøren at kommunestyret 
godkjenner representantskapets forslag til endringer. 
 

 
Lars Bjerke 
kommunedirektør 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

Vedlegg:  

Selskapsavtale Asker og Bærum Vannverk IKS - rev 2024 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/05973 Lars Erik Eriksen 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Formannskapet 16.04.2024 46/24 
2 Kommunestyret 07.05.2024  
  

Asker og Bærum Vannverk IKS - Endring av selskapsavtalen 

Formannskapet har behandlet saken i møte 16.04.2024 sak 46/24 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Innstilling  

1. Kommunestyret i Asker kommune vedtar den reviderte selskapsavtalen for 
Asker og Bærum Vannverk IKS, slik den foreligger som vedlegg til denne sak. 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/05973 Lars Erik Eriksen 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Formannskapet 16.04.2024 46/24 
2 Kommunestyret 07.05.2024 18/24 
  

Asker og Bærum Vannverk IKS - Endring av selskapsavtalen 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 07.05.2024 sak 18/24 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Kommunestyret i Asker kommune vedtar den reviderte selskapsavtalen for 
Asker og Bærum Vannverk IKS, slik den foreligger som vedlegg til denne sak. 
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
22/15345-10 Lene Evensen Førde 

 

Behandles av Møtedato 
Utvalg for plan og byggesak 17.04.2024 
Kommunestyret 07.05.2024 
 

Detaljregulering for Linlandveien - sluttbehandling 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 
1. Detaljregulering for Linlandveien, plankart datert 04.01.24 med tilhørende 

bestemmelser datert 09.01.24 og retningsgivende dokumenter som beskrevet i 
bestemmelsene, vedtas iht. plan- og bygningsloven § 12-12. 

 
Oversiktskart - Kilde: Askerkart 
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1. Sammendrag og konklusjon 
Planforslaget for Linlandveien legges frem for sluttbehandling etter å ha vært på 
høring og offentlig ettersyn. Detaljregulering for Lindlandveien oppfyller kravet om 
detaljert bebyggelsesplan gitt i gjeldene regulering for Linlandveiområdet. 
Planforslaget tilrettelegger for totalt 40 boenheter, opparbeidelse av krysset 
Linlandveien/Slemmestadveien og deler av Linlandveien. 

Gjennom planprosessen har det kommet innspill og merknader til planforslaget, og 
en innsigelse. Innsigelsen ble fremmet av Statsforvalter i Oslo og Viken fordi 
planområdet var i konflikt med et vernet området. Planforslaget er justert vekk fra 
vernet området og innsigelsen er trukket. Naboer er bekymret for anleggsperioden 
med støy og omkjøring, økt trafikk i nærområdet og økt kø ut på Slemmestadveien.  

Kommunedirektøren anbefaler at planforslaget vedtas slik det foreligger.  

 
2. Bakgrunn for saken 
Området er i dag omfattet av reguleringsplan for «Linlandveiområdet, deler av gnr. 
71 og 72 mfl.», stadfestet 23.09.2003. Reguleringen krever detaljert 
bebyggelsesplan for utbygging av felt B1. Denne detaljregulering oppfyller kravet om 
detaljert bebyggelsesplan. 

Hensikten med planen er å tilrettelegge for 40 boliger og opparbeidelse av 
Linlandveien og krysset Linlandveien/Slemmestadveien. Planen regulerer også 
eiendom gbnr 71/38 fra boligbebyggelse til LNF. Fremtidig boligbebyggelse (5 
enheter) på gbnr 71/38 er innlemmet i planområdet uten økning i utnyttelse. Planen 
fremmes as 1.2.3 Sivilarkitekter AS på vegne av Linland Utvikling AS.  

Planområdet utgjør en skogkledd kolle med bratt skråning mot Linlandveien i syd og 
slakere skråning mot nord/øst. Planområdet ligger ca. 1,3 km fra Vollen sentrum, ca. 
0,7 km fra Arnestad barneskole og ca. 0,9 km til Vollen ungdomsskole. Det er ikke 
opparbeidet fortau langs Linlandveien ned til Slemmestadveien.  

Naturmangfold registrering er gjennomført av Norconsult og datert 22.08.2019. I 
rapporten kommer det frem at planområdet i hovedsak består av rik edelløvskog 
med overvekt av alm-lindeskog og kalkfuruskog.  

Planen tilrettelegger for totalt 40 boenheter, alle er planlagt som tomannsboliger. 
Boligstørrelsene varierer fra ca. 125 – 200 m2. Total utnyttelse gir en TU på 30 %. 

Parkering til boligene er planlagt under bakken på eiendommens vestre del. Det 
planlegges med en parkeringsplass pr boenhet og åtte gjesteplasser på terreng 
nordvest på tomten. 

Gjeldene reguleringsplan har rekkefølgekrav på opparbeidelse av deler av 
Linlandveien med fortau og krysset Linlandveien/Slemmestadveien. Planforslaget 
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inneholder derfor også regulering av Linlandveien, fra Slemmestadveien og opp og 
forbi planområdet. Opparbeidelse av Linlandveien baserer seg på gjeldene 
reguleringsplan tilpasset terreng. Utbedring av krysset 
Slemmestadveien/Linlandveien er også en del av planforslaget. Kryssløsningen er 
nedskalert i forhold til gjeldene regulering.  

Det er også tatt med rekkefølgekrav knyttet til skolekapasitet og opparbeidelse av 
aktuell infrastruktur.  

Forslagstiller har siden 1.gangsbehandling ervervet seg gbnr 71/32 som tidligere var 
eid av Turid Holm. Veigrunnen har 12 ulike eiere, der 4 tomteeiere har signert avtale 
om tomteavståelse til opparbeidelse til Linlandveien. Det har ikke vært mulig å 
komme til enighet med resterende tomteeiere.  

Det vises til forslagsstillers planbeskrivelse for mer detaljer. 

 
Figur 1 Illustrasjon sett fra syd (Skapa) 

2.1 Tidligere behandling 
Saken har vært 1.gangsbehandlet i formannskapet to ganger:   
24.01.23; 0023/23 Politiske møter og dokumenter | Asker kommune 
20.06.23; 0128/23 Politiske møter og dokumenter | Asker kommune 

Saken ble vedtatt lagt ut på høring i formannskapet 24.01.23 med to vedtakspunkter. 
Det skulle endres på en bestemmelse om uteoppholdsarealene og det skulle 
utarbeides en juridisk bindene designhåndbok. Vedtaket punkt 1 ble vedtatt mot 2 
stemmer (SV, MDG) og punkt 2 ble vedtatt mot 5 stemmer (A, MDG, FrP, SV). 

https://www.asker.kommune.no/politikk/politiske-moter-og-dokumenter/?v=l&mid=clajniglh00od0p0t2nteeela#result
https://www.asker.kommune.no/politikk/politiske-moter-og-dokumenter/?v=l&mid=clajnih1c00qp0p0t7nao1nnu#result
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Forslagstiller stoppet behandlingen etter første 1.gangsbehandling for å utvide 
planområdet med gbnr 71/38, som blir omregulert fra boligbebyggelse til LNF. 
Fremtidig boligbebyggelse (5 boenheter) på gbnr 71/38 ble innlemmet i planområdet 
uten økning av utnyttelse. Og vedtakspunktene fra første 1.gangsbehandlingen ble 
innlemmet i planen.  

Saken ble i ny 1.førstegangsbehandling, i formannskapet 20.06.23, vedtatt lagt ut til 
offentlig ettersyn og sendt på høring med følgende vedtakspunkt; «Det forutsettes at 
veien oppgraderes i forhold til vekt og bredde før anleggsstart». Innstillingen ble 
vedtatt, mot to stemmer (MDG).  
 

3. Endring etter høring og offentlig ettersyn 
3.1  Medvirkningsprosess 
Det er avholdt informasjonsmøte med naboer 27.02.23 der utbygger informerte om 
planen. Det er også vært møte mellom GUI Sportsklubb, forslagstiller og kommunen.  

3.2 Innkomne merknader/ Innsigelse  
Planforslaget lå ute til offentlig ettersyn i perioden fra 27.06.23 til 11.09.23.  

Det kom inn 14 høringsuttalelser, hvorav 1 innsigelse.  
Vedlagt saken er høringsuttalelsene og innsigelse i sin helhet og høringsuttalelser 
med kommunedirektørens vurdering. Se planbeskrivelsen for forslagsstillers 
kommentarer til høringsuttalelsene.  
 
Innsigelse  
Innsigelsen fra Statsforvalter i Oslo og Viken ble fremmet fordi planområdet var 
innenfor vernet området. Det ble gjennomført dialogmøte mellom administrasjonen 
og Statsforvalter i Oslo og Viken den 21.09.23. Innsigelsen ble trukket 07.02.24, som 
følge av at krysset ble flyttet og planområdet ble holdt utenfor verneområdet.  
Se vedlegg brev fra Statsforvalter.  
 
Høringsuttalelser 
Statsforvalter i Oslo og Viken kommenterer også at planområdet er utenfor prioritert 
vekstområdet og at det er uheldig at noe dyrket mark benyttes til friluftsliv. 

Viken fylkeskommune kommenterer ulike bestemmelser til planen og minner om at 
teknisk plan for krysset Linlandveien/Slemmestadveien skal være godkjent før 
planen blir vedtatt.   

GUI Sportsklubb er opptatt av de får opprettholde ca. samme antall 
parkeringsplasser som de i dag disponerer.  

Nabomerknadene omhandler mye av de samme problemstillingene, som økt trafikk i 
området og ut på Slemmestadveien. Det er også bekymring for anleggsperioden 
med støy og tungtrafikk og de ønsker ikke at Ødegårdsveien blir brukt som 
anleggsvei i byggeperioden. De mener nytt kryss ikke vil bedre forholdet til gående- 
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og syklende langs Slemmestadveien. Naboer ønsker også å beholde arealet på 
Arnestad som GUI Sportsklubb benytter seg av. De mener at adkomst til de nye 
boligene bør gå langs den gamle lysløypen og ut Vollenveien. Naboene er klare på 
at de ikke ønsker at rekkefølgekravet til opparbeidelse av Linlandveien deles opp, 
men at det opprettholdes slik det står i gjeldene regulering. Flere naboer ønsker ikke 
å avstå noe av tomtene sine for å oppgradere Linlandveien. 

3.3 Oppfølging av politisk behandling  
Forslagstiller har fulgt opp vedtakspunktene fra 1.gangsbehandling 20.06.23 ved å 
utarbeide notat som viser hvordan de planlegger opparbeidelse av Linlandveien.    

3.4 Endringer i plankart, planbestemmelser og planbeskrivelse med 
utredninger 
Basert på innsigelse og høringsuttalelsene er det foreslått følgende større justeringer 
av plankart og bestemmelser:   
- Krysset Slemmestadveien/Linlandveien er flyttet 2,5 meter mot øst slik at den 

ikke kommer i konflikt med vernet området.  
- Bestemmelsene:   

o Punkt om matjordplan er tatt med. 
o Hensynssone til vernet området er tatt med. 
o Lagt til rekkefølgebestemmelse som sikrer at funksjoner som blir berørt av 

opparbeidelse av krysset må reetableres på et annet egnet sted på 
idrettsområdet.  

o Formålet til planen er endret noe etter merknad fra Viken fylkeskommune. 
o Noe endret ordlyd i noen bestemmelser etter merknad fra Viken 

fylkeskommune. 
I tillegg er det gjort mindre redaksjonelle endringer i plankart og bestemmelser. 
Planbeskrivelsen er oppdatert tilsvarende.   
 

4. Kommunedirektørens vurdering 
4.1 Helhetsforankring 
Området er i dag avsatt til boligformål i kommuneplanen, og planområdet er allerede 
regulert i eldre plan. Planen som nå er til behandling, følger opp kravet om 
bebyggelsesplan (nå detaljregulering) i gjeldene plan. Arbeidet med planen har 
pågått over lang tid der spesielt krysset Slemmestadveien/Linlandveien har vært 
utfordrende. 

4.2 Sakens relevans for FNs tre bærekraftsdimensjoner 
Planforslaget bidrar til å oppfylle FN og kommunens bærekraftmål om å tilrettelegge 
for bærekraftige byer og tettsteder. En viktig måloppnåelse i denne planen er at 
planforslaget tilrettelegger for en konsentrert småhusbebyggelse, tilrettelagt for 
barnefamilier, med relativt kort avstand til kollektivtilbud, friluftsområder og 
nærsenter, barnehage, skoler og idrettsarenaer. Flere innbyggere gir bedre 
kundegrunnlag for lokalt næringsliv.  
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Viktigste negative konsekvens av forslaget er at skogen med viktige naturtyper i 
planområdet vil forsvinne.  

4.3 Miljø 
Planforslaget, da særlig feltet som er avsatt til boligformål, vil ha konsekvenser for 
natur og miljø. Planforslaget berører viktige naturtyper som alle vil bli sterkt forringet 
av utbygging av området. Norconsult har konkludert med at grunnet verdien på 
lokalitetene vil konsekvensen ha middels til noe negativ konsekvens, jf. 
naturmangfoldloven §§ 8-12. Kommunedirektøren mener at middels til noe negativ 
konsekvens for naturmangfoldet er akseptabelt i forbindelse med denne 
utbyggingen. Kommunedirektøren ser det som svært positivt at gbnr 71/38 
omreguleres fra bolig og til LNF.    

4.4 Samfunn 
Planforslaget tilrettelegger for etablering av parsellhager og gode møteplasser som 
kommunedirektøren mener er positivt for sosial samhandling og folkehelse. 
Planområdet ligger i et område med gode turmuligheter, nærhet til sjøen og store 
friområder. Gangvei til skole og barnehage, samt til butikk og servicetilbud i Vollen vil 
stimulere til sykkel og gange. 

Kommunedirektøren er godt fornøyd med satsing på økt trafikksikkerhet med 
tilrettelegging og prioritering av myke trafikanter, spesielt barn og unge. Nederste del 
av Linlandveien vil ikke oppfylle stigningskravet til klasse A i Asker kommune sin vei- 
og gatenormal. Normen setter maks stigning til 10 %, mens veien vil på det bratteste 
få helning på 15,4 %. At normen overskrides er ikke ønskelig, men i en allerede 
regulert situasjon i et veletablert boligområde er det ikke til å unngå. Det er lagt inn 
en bestemmelse slik at helningen på veien skal optimaliseres ved gjennomføring og 
godkjennes av kommunen ved samferdsel. 

Gjeldene reguleringsplan for Linlandveiområdet fra 2003 åpner opp for ca. 93 nye 
boliger i hele Linlandområdet. Dette boligantallet ble den gang beregnet som 
tilstrekkelig for å finansiere infrastrukturen og det ble derfor lagt inn i 
rekkefølgebestemmelser om at disse veitiltakene skulle gjennomføres forut for 
ferdigstillelse av nye boliger. Forutsetningen var imidlertid at de ulike 
utbyggingsinteressene for alle feltene måtte samarbeide for å løse infrastrukturen. 
Dette har ikke skjedd og gjennomføring av denne reguleringsplan har derfor ikke 
funnet sted. Kommunedirektøren ser det som positivt at utbygger for dette feltet nå 
utbedrer krysset Slemmestadveien/Linlandveien og oppgraderer deler av 
Linlandveien. Oppgraderingen vil utløse utbyggings potensialet for resten av 
området. 

Gjennomføring av denne planen vil også ha negativ effekt på naboene i området 
rundt. Flere naboer har kommet med merknader ved offentlig ettersyn. Naboene er 
bekymret for at planen vil gi økt trafikk og at det vil ta lengre tid å komme seg ut på 
Slemmestadveien i rushtiden. Forslagstiller har engasjert konsulent for å kontrollere 
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trafikknotatet som ble utarbeidet til 1.gansbehandling, se vedlegg. Konklusjonen 
viser at det vil bli en økning på 20 biler i makstimen (kl. 08-09). Eksisterende kryss vil 
tåle denne økningen og nytt kryss vil være enda bedre rustet.  

Naboer har også vært bekymret for trafikksikkerheten for myke trafikanter i det nye 
krysset. Trafikknotatet omtaler også dette og det konkluderes med at det nye krysset 
vil øke trafikksikkerheten, til tross for økt trafikkmengde, fordi innstramming i krysset 
redusere kryssing av vei fra 18 m til 4m som igjen gjør det mer oversiktlig for 
bilistene.     

Flere naboer er også opptatt av anleggsperioden med støy og trafikk på allerede 
dårlige veier. Trafikk som må omdirigeres når krysset opparbeides foregår på 
kommunal vei i Ødegårdsveien, og ikke den delen som er privat. Skissert løsning 
med omkjøring i Vollenmarka er foreløpig godkjent av kommunens samferdsels 
avdeling. Det er også utarbeidet en gjennomføringsplan. Kommunedirektøren mener 
at forslagstiller har vist en tilfredsstillende løsning for anleggsperioden på dette 
stadiet, mer detaljert plan er sikret levert til rammetillatelse i bestemmelsene.    

Naboer er bekymret for utbyggers ønske om å etablere midlertidig knuseverk på 
tomten. Kommunedirektøren deler denne bekymringen og det er ikke lagt inn 
bestemmelser som tillater dette.  

Gjeldende regulering for Linlandveiområdet har rekkefølgekrav på opparbeidelse av 
krysset Linlandveien/Slemmestadveien og Linlandveien opp til planområdet før det 
søkes om igangsettingstillatelse. Forslagstiller ønsker å bygge krysset og 
Linlandveien frem til avkjørselen til Linlandveien 10 før det søkes 
igangsettingstillatelse. Det resterende veiareal bygges samtidig med boligene med 
begrunnelse i at mesteparten av steinmassene som skal tas ut for boligfeltet er 
planlagt gjenbrukt i opparbeidelse av denne delen av Linlandveien. Flere naboer 
ønsker at opprinnelig rekkefølgekrav opprettholdes. Kommunedirektøren støtter 
forslaget til forslagstiller, men påpeker at det er veldig viktig å sikre gående- og 
syklende i anleggsperioden. Det stilles krav i bestemmelsene om en plan for 
gjennomføring av anleggsperioden og sikring av myke trafikanter. 

Både GUI Sportsklubb og flere naboer har vært opptatt av konsekvensene for 
parkeringsareal på Arnestad. Opparbeidelse av parkeringsarealet på Arnestad er 
sikret i bestemmelsene. Det er siden 1.gangsbehandling lagt inn 
rekkefølgebestemmelse som gjør at funksjoner som blir berørt av opparbeidelse av 
krysset må reetableres på et annet egnet sted på idrettsområdet. At forslagstiller 
opparbeider og sørger for at funksjonen til parkeringsplassen til GUI fortsetter ser 
kommunedirektøren på som positivt.   

Statsforvalter fremmet innsigelse som førte til at krysset måtte flyttes 2,5 meter mot 
øst for å unngå konflikt med vernet området. Statsforvalter kommenterer også at 
området er utenfor prioritert vekstområdet og at planen omfatter dyrket mark. 
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Området er allerede regulert til bolig og dette er en detaljregulering. 
Kommunedirektøren mener det er viktig at friluftslivskorridoren over gbnr. 71/4 
opprettholdes for å sikre adkomst til viktige friluftsområder. Gbnr. 71/55 er regulert til 
vei og boligformål og deler av denne blir nå regulert som del av Linlandveien. Det er 
tatt med bestemmelser om matjordplan.    

Viken fylkeskommune kommenterer ulike bestemmelser til planen. Ønsket om at 
rekkefølgekravet ikke deles opp er ikke endret på med begrunnelse om at massene 
fra boligfeltet skal benyttes i opparbeidelse av den øverste del av veien.   
Viken Fylkeskommune har godkjent teknisk plan for krysset.  

Vedtaket i formannskapet følges opp ved at det er utarbeidet en gjennomføringsplan 
for vei og kryss som viser hvordan veien skal oppgraderes i forhold til vekt og bredde 
før anleggsstart. Kommunedirektøren mener at dette svarer ut vedtaket i 
formannskapet tilstrekkelig.  

4.5 Økonomi  
Planforslaget vurderes å ikke å ha økonomiske eller juridiske konsekvenser for 
kommunen. Det er ikke lagt opp til utbyggingsavtaler i planforslaget.  

Det er tunge økonomiske rekkefølgekrav for forslagstiller i planen særlig 
opparbeidelse av Linlandveien og krysset Linlandveien/Slemmestadveien. 
Forslagstiller har ikke blitt enige med alle tomteeiere om avståelse av tomt for å 
oppfylle rekkefølgekravet om opparbeidelse av Linlandveien.  

4.6 Konklusjon og anbefaling 
Bortsett fra gbnr. 71/38 som omgjøres fra boligformål til LNF er planforslaget i tråd 
med kommuneplan og gjeldene reguleringsplan. Samlet sett mener 
kommunedirektøren at de positive konsekvensene av planforslaget som 
opparbeidelse av fortau langs Linlandveien, utbedret kryssløsning og svært gode 
bokvaliteter overveier de negative konsekvensene som tap av natur og økt trafikk i 
nærområdet. 

Kommunedirektøren anbefaler at planforslag vedtas.  

 
Lars Bjerke 
kommunedirektør 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 
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Vedlegg: 
Plankart, datert 04.01.2024 
Plankart under bakken, datert 04.01.2024 
Planbestemelser, datert 09.01.2024 
Statsforvalter innsigelse og høringsinnspill 
Statsforvalter trukket innsigelse 
Elvia AS 
Globalconnect 
Godkjenning tekniskplan-Viken fylkeskommune 
GUI 
Høringsinnspill Viken fylkeskommune 
Nabomerknader samlet 
Merknadsbehandling med kommunedirektørens kommentarer 
VA rammeplan – Norconsult 
ROS-Analyse 
Linlandveien naturmiljø 
Vedtak 1.gangsbehandling jan23 
vedtak 1.gangsbehandling juni23 
Notat plassering av knuseverk 
Kapasitetsberegning krysset, Norconsult 
Trafikknotat, Stener Sørensen 
Gjennomføringsplan for kryss og vei 
Veiutførelse med hensyn til vekt og bredde 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/15345 Lene Evensen Førde 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Utvalg for plan og byggesak 17.04.2024 19/24 
2 Kommunestyret 07.05.2024  
  

Detaljregulering for Linlandveien - sluttbehandling 

Utvalg for plan og byggesak har behandlet saken i møte 17.04.2024 sak 19/24 

Behandling 

Kommuneplansjef Tor Arne Midtbø innledet saken og svarte på oppklarende 
spørsmål. 

Knutsen (FrP) fremmet følgende forslag til endringer på vegne av H, FrP (V var 
medforslagsstiller på det som gjaldt § 72.4 og 7.2.7.) 

Bestemmelsene korrigeres som følger: 

§ 7.2.3 Antall garasjeplasser skal være min. 1, maks. 2 pr. boenhet i felles 
garasjeanlegg. Det skal settes av min. 8 gjesteparkeringsplasser på terreng. Det kan 
etableres en bildelingsordning som benytter gjesteparkeringsplasser. 
Parkeringsplassene skal ha en bredde på min. 2,8 m. 

§ 7.2.4 Før rammetillatelse til byggetiltak gis skal det foreligge en godkjent 
miljøoppfølgingsplan for anleggsperiode/byggeprosess. Miljøoppfølgingsplanen skal 
redegjøre for: 

• Anleggstrafikk, midlertidige trafikkløsninger og sikring av myke trafikanter. 

• Masseforvaltning, massebalanse og massetransport. Det skal tilstrebes 
massebalanse i prosjektet. 

• Støy i bygge- og anleggsperioden, jfr. kommuneplanbestemmelsene 9.3.7. 
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• Tiltak for å bekjempe fremmede arter. 

• Riggplan. 

§ 7.2.7 Bestemmelsen utgår. 

Forslag til endring av § 7.2.3 ble vedtatt mot 2 (V, MDG) stemmer. 
Forslag til endring av § 7.2.4 samt å la § 7.2.7 utgå ble vedtatt mot 1 (MDG) stemme 
Kommunedrektørens innstilling med de vedtatte endringer ble vedtatt mot 1 (MDG) 
stemme. 
 
Innstilling/Vedtak  

1. Detaljregulering for Linlandveien, plankart datert 04.01.24 med tilhørende 
bestemmelser datert 09.01.24 og retningsgivende dokumenter som beskrevet i 
bestemmelsene, vedtas iht. plan- og bygningsloven § 12-12. 

2. Reguleringsbestemmelsene korrigeres som følger: 
 
§ 7.2.3 Antall garasjeplasser skal være min. 1, maks. 2 pr. boenhet i felles 
garasjeanlegg. Det skal settes av min. 8 gjesteparkeringsplasser på terreng. 
Det kan etableres en bildelingsordning som benytter gjesteparkeringsplasser. 
Parkeringsplassene skal ha en bredde på min. 2,8 m. 

§ 7.2.4 Før rammetillatelse til byggetiltak gis skal det foreligge en godkjent 
miljøoppfølgingsplan for anleggsperiode/byggeprosess. Miljøoppfølgingsplanen 
skal redegjøre for: 

• Anleggstrafikk, midlertidige trafikkløsninger og sikring av myke 
trafikanter. 

• Masseforvaltning, massebalanse og massetransport. Det skal tilstrebes 
massebalanse i prosjektet. 

• Støy i bygge- og anleggsperioden, jfr. kommuneplanbestemmelsene 
9.3.7. 

• Tiltak for å bekjempe fremmede arter. 

• Riggplan. 

§ 7.2.7 Bestemmelsen utgår. 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/15345 Lene Evensen Førde 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Utvalg for plan og byggesak 17.04.2024 19/24 
2 Kommunestyret 07.05.2024 19/24 
  

Detaljregulering for Linlandveien - sluttbehandling 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 07.05.2024 sak 19/24 

Behandling 

Bård Kjetil Dahl (R) tok opp kommunedirektørens opprinnelige forslag til 
bestemmelser, § 7.2.3: 

«Antall garasjeplasser skal tilsvare minst bil pr. bruksenhet i fellesgarasje, samt at 
det skal være minst 8 gjesteparkeringsplasser på terreng. I tillegg skal det etableres 
bildelingsordning, hvor omfanget avtales med kommunen. Maksimalt antall 
garasjeplasser begrenses til to pr. bruksenhet.» 

Dahls forslag ble satt opp mot innstillingens punkt 2 om § 7.2.3. Dahls forslag fikk 12 
stemmer (R,SV,MDG,V), og falt. 

Innstillingens punkt 2 om § 7.2.4, herunder § 7.2.7, ble enstemmig vedtatt. 

Innstillingens punkt 1 ble deretter vedtatt, mot 8 stemmer (MDG,SV,R). 

Vedtak  

1. Detaljregulering for Linlandveien, plankart datert 04.01.24 med tilhørende 
bestemmelser datert 09.01.24 og retningsgivende dokumenter som beskrevet i 
bestemmelsene, vedtas iht. plan- og bygningsloven § 12-12. 
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2. Reguleringsbestemmelsene korrigeres som følger: 
 
§ 7.2.3 Antall garasjeplasser skal være min. 1, maks. 2 pr. boenhet i felles 
garasjeanlegg. Det skal settes av min. 8 gjesteparkeringsplasser på terreng. 
Det kan etableres en bildelingsordning som benytter gjesteparkeringsplasser. 
Parkeringsplassene skal ha en bredde på min. 2,8 m. 

§ 7.2.4 Før rammetillatelse til byggetiltak gis skal det foreligge en godkjent 
miljøoppfølgingsplan for anleggsperiode/byggeprosess. Miljøoppfølgingsplanen 
skal redegjøre for: 

• Anleggstrafikk, midlertidige trafikkløsninger og sikring av myke 
trafikanter. 

• Masseforvaltning, massebalanse og massetransport. Det skal tilstrebes 
massebalanse i prosjektet. 

• Støy i bygge- og anleggsperioden, jfr. kommuneplanbestemmelsene 
9.3.7. 

• Tiltak for å bekjempe fremmede arter. 
• Riggplan. 
 
§ 7.2.7 Bestemmelsen utgår. 
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
24/05888-1 Hilde Schjelderup Leirmo 

 

Behandles av Møtedato 
Ungdomsrådet 18.04.2024 
Utvalg for oppvekst 23.04.2024 
Kommunestyret 07.05.2024 
 
 
 
Tilstandsrapport for barnevernstjenesten i Asker kommune 
2023 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 
 
1. Tilstandsrapport for barnevernstjenesten i Asker kommune 2023 tas til 

orientering.  
 

1. Sammendrag 
Vedlagt følger tilstandsrapport for barnevernstjenesten i Asker kommune 
2023.   
  
Tilstandsrapporten gir god innsikt i barnevernstjenestens arbeid, og viser at 
lovpålagte oppgaver ivaretas på en god måte. Rapporten viser samtidig 
områder hvor det er ønsket en forbedring. I tilstandsrapporten redegjøres det 
for strategiske grep og tiltak i forbedringsarbeidet.  
  
Kommunedirektøren foreslår at tilstandsrapporten tas til orientering.  
 
 
2. Bakgrunn for saken 
Kommunedirektøren legger i denne saken fram barnevernstjenesten i Asker sin 
tilstandsrapport for 2023. Tilstandsrapporten beskriver status i tjenesten og 
peker på forbedringsområder. Aktuell tilstandsrapport omfatter hele året 2023, 
og er derfor en oppdatering av rapporten som ble presentert på utvalgsmøtet 
31. oktober 2023.   
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Det er lovbestemt at kommunestyret minst en gang i året skal få framlagt 
politisk sak om tilstanden i barnevernstjenesten (barnevernloven § 2-1 siste 
ledd). Formålet med tilstandsrapporten er å gi kommunestyret god innsikt i 
kvalitet, tilstand, utfordringer, utvikling og viktige problemstillinger i 
barnevernstjenesten. Barnevernstjenestens virksomhet skal være mest mulig 
transparent for innbyggere og samarbeidspartnere.  
  
Kommunens øverste politiske og administrative ledelse har det overordnede 
ansvaret for barnevernstjenesten. Kommunen har ansvar for styringen av 
barnevernet, og for å ha en systematisk kontroll som sikrer at den kommunale 
barnevernstjenesten utfører sitt arbeid i tråd med regelverket. Tilstandsrapporten kan 
danne grunnlag for dialog om prioriteringer i tjenesten.     
 

3. Saksopplysninger – sammendrag av tilstandsrapporten 
I tilstandsrapporten for 2023 rapporterer barnevernstjenesten på faglig status, 
kvalitet, personalsituasjon og økonomi, og gir en beskrivelse av arbeidet. I rapporten 
sammenligner barnevernstjenesten i Asker i stor grad sin tjenesteprofil og resultater 
med andre kommuner som inngår i KS sitt ASSS-samarbeid (Aggregerte 
styringsdata for samarbeidende storkommuner). Profilen speiler at Asker er en 
kommune med relativt gode levekår. Sammenligningen i ASSS viser også at 
barnevernet har mange resultater som ligger nær snittet, og som i stor grad speiler 
tjenestens satsningsområder.   
 
Asker kommune har en profil på barnevernstjenesten som er i tråd med 
barnevernsreformens føringer. Det gjelder blant annet et godt faglig arbeid som 
bidrar til redusert behov for tiltak utenfor familien, forsterket fosterhjemsarbeid og økt 
drifts- og ressurseffektivitet.   
 
Barnevernstjenesten har arbeidet med en helhetlig strategi, omstilling av 
organisasjonen, og konkrete tiltak. Det er blant annet etablert koordineringsmøter, 
hvor de mest alvorlige og kostnadsdrivende barnevernssakene løpende gjennomgås 
av fagledere og avdelingsleder i fellesskap. Videre er det etablert et innsatsteam og 
et forsterket familierådsarbeid. Fokus er primært knyttet opp mot barnevernssaker i 
en tidlig og uavklart fase, hvor det er stor risiko for inngripende tiltak som 
institusjonsplassering. Det er også opprettet et fosterhjemsteam med mål om at 
barnevernstjenesten skal rekruttere alle fosterhjem selv, gjerne fra nærområdet.  
 
Barnevernstjenesten har i 2023 erfart økt alvorlighetsgrad i de sakene som 
omhandler psykisk uhelse og rus/kriminalitet. Dette er en sammensatt utfordring. 
Dette er svært belastende saker for ungdommen, som ofte krever inngripende tiltak. 
Det er startet et bredt forbedringsarbeid rettet mot dette utfordringsbildet, både på 
grunn av alvorlighetsgraden, og på grunn av systemutfordringer knyttet til det statlige 
barnevernet (Barne- ungdom og familieetaten) og barne- og ungdomspsykiatrien. I 
tillegg er institusjonsplasseringer svært kostbare, noe som også utgjør noe av 
bakgrunnen for forbedringsarbeidet.  
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Antallet meldinger til barnevernet har blitt redusert på nasjonalt nivå over tid. Antallet 
nye meldinger for barnevernstjenesten i Asker har gått opp og ned, men ligger nå på 
det laveste i et fireårs perspektiv. Samlet utgjør meldinger med voldsproblematikk 
den vanligste meldingsårsaken med 44 pst. Det er imidlertid en tydelig økt 
kompleksitet knyttet til årsaksbildet i meldingene til barnevernstjenesten.  
 
Barnevernstjenestens tiltaksprofil er forsterket i 2023. Andelen barnevernstiltak 
utenfor familien er redusert, noe som også peker seg ut sammenlignet med andre 
ASSS-kommuner.  
 
Personalsituasjonen i barnevernstjenesten har vært preget av høy turnover og høyt 
sykefravær. I 2023 er turnover betydelig redusert sammenlignet med 2022, men 
sykefraværet har økt. Barnevernsledelsen følger utviklingen tett, og er relativt trygge 
på en god utvikling i 2024.  
  
Tilstandsrapporten viser at tjenesten har en stabil økonomi, og at 
ressurseffektiviteten igjen er forbedret. Det har vært en økning i totalt forbruk, som i 
hovedsak er knyttet til økonomiske effekter av barnevernsreformen. Kommunens 
egenandeler for statlige barnevernstiltak som akuttiltak og plassering på 
barnevernsinstitusjoner har økt kraftig, og kommunen har fått fullt økonomisk ansvar 
for ordinære fosterhjem. I ASSS sin sammenligning framgår det at barnevernet i 
Asker har den nest laveste økningen i forbruk siden barnevernsreformen ble innført i 
2021, samt at ressursbruken totalt sett er lav. Tilstandsrapporten viser at 
barneverntjenesten i Asker har håndtert sitt oppdrag innenfor dagens økonomiske 
rammer.   
 
I tilstandsrapporten identifiserer barneverntjenesten flere områder hvor det er ønske 
om ytterligere forbedring og forsterket fokus. Forbedringsområdene gjenspeiles i 
innsatser og tiltak knyttet til oppdrag i tjenestens virksomhetsplan, samt interne 
avdelingsplaner som konkretiserer hver avdelings forbedringsbehov. 
Forbedringsområdene omhandler:  
 

• helhetlig ledelse og styringssystem.   
• personalsituasjon og kompetanseheving.   
• brukermedvirkning og barnevernsfaglig kvalitet.  
• strukturelle systemutfordringer.   
• samarbeidet og samhandlingskvaliteten med kommunale og eksterne 

aktører.  
 

4. Kommunedirektørens vurdering 
Redegjørelsen om tilstanden i barneverntjenesten i Asker gir et godt innblikk i en 
viktig del av kommunens ansvarsområde. Rapporten beskriver både status og 
forbedringsområder. Kommunedirektøren vurderer at rapporten gir en god 
beskrivelse av tilstanden i barnevernstjenesten. Med en tilstandsrapport som 
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vektlegger punkter for forbedring og utvikling i barnevernstjenesten, får kommunen et 
grunnlag for dialog for å kunne utvikle tjenesten.   
Dette henger sammen med FNs bærekraftsmål nr. 3 om at alle skal ha god helse og 
livskvalitet uansett alder. Asker kommune skal vektlegge helsefremmende og 
forebyggende arbeid og aktivitet.    
 
Kommunedirektøren anbefaler at rapporten tas til orientering.  
 
 
5. Konklusjon 
Redegjørelsen om tilstanden i barnevernstjenesten i Asker gir et godt innblikk i en 
viktig del av kommunens ansvarsområde, og gir et godt grunnlag for dialog og videre 
utvikling av tjenesten.  
  
Kommunedirektøren anbefaler at tilstandsrapporten tas til orientering.  
 

Lars Bjerke 
kommunedirektør 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

Vedlegg:  

Tilstandsrapport 2023 - Barnevernstjenesten 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/05888 Hilde Schjelderup Leirmo 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Ungdomsrådet 18.04.2024 14/24 
2 Utvalg for oppvekst 23.04.2024 22/24 
3 Kommunestyret 07.05.2024  
  

Tilstandsrapport for barneverntjenesten i Asker kommune 2023 

Ungdomsrådet har behandlet saken i møte 18.04.2024 sak 14/24 

Behandling 

Virksomhetsleder i barnevernstjenesten, Carl- Magnus Hammarstrøm innledet til 
saken (presentasjon). 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Tilstandsrapport for barnevernstjenesten i Asker kommune 2023 tas til 
orientering.  
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/05888 Hilde Schjelderup Leirmo 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Ungdomsrådet 18.04.2024 14/24 
2 Utvalg for oppvekst 23.04.2024 22/24 
3 Kommunestyret 07.05.2024  
  

Tilstandsrapport for barneverntjenesten i Asker kommune 2023 

Utvalg for oppvekst har behandlet saken i møte 23.04.2024 sak 22/24 

Behandling 

Direktør Kai Erik Lund innledet saken. Barnevernsleder Carl-Magnus Hammarström 
var til stede og svarte på oppklarende spørsmål. 

Innstilling/Vedtak  

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/05888 Hilde Schjelderup Leirmo 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Ungdomsrådet 18.04.2024 14/24 
2 Utvalg for oppvekst 23.04.2024 22/24 
3 Kommunestyret 07.05.2024 20/24 
  

Tilstandsrapport for barneverntjenesten i Asker kommune 2023 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 07.05.2024 sak 20/24 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Tilstandsrapport for barnevernstjenesten i Asker kommune 2023 tas til 
orientering. 
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
24/01964-1 Hege Oshaug 

 

Behandles av Møtedato 
Ungdomsrådet 18.04.2024 
Utvalg for oppvekst 23.04.2024 
Kommunestyret 07.05.2024 
 
 

Plan for forebygging av omsorgssvikt og adferdsproblemer 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

1. Plan for forebygging av omsorgssvikt og utvikling av adferdsproblemer vedtas 
slik den foreligger  

 

1. Sammendrag 
Plan for forebygging av omsorgssvikt og utvikling av adferdsproblemer (heretter kalt 
Plan for forebygging) beskriver kommunens forebyggende arbeid knyttet til 
omsorgssvikt, seksuelle overgrep, vold og adferdsproblemer. Planen inneholder 
videre tiltak som kommunedirektøren vil iverksette for å sikre barn, unge og deres 
familier rett hjelp til rett tid. Planen skal også bidra til å oppfylle intensjonene med 
deler av Barnevernreformen ved å sikre tidlig hjelp til barn og unge og dermed 
redusere inngripende tiltak i henhold til barnevernloven. 
 
Tiltakene som er foreslått i Plan for forebygging vil bidra til å realisere lovens 
intensjon ved at medarbeidere får kunnskap og handlingskompetanse til å gi tidlig 
hjelp til barn og unge og sikre at familier får tilstrekkelig støtte i omsorgsarbeidet. 
  
Planen vil implementeres parallelt med «Å høre til» -temaplan for oppvekst 
(heretter kalt temaplan for oppvekst) slik at strategier og tiltak er koordinert. 
Planen vil også ses i sammenheng med kommunens arbeid med å samordne 
det tverrfaglige samarbeidet i større grad. 
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Tiltakene i Plan for forebygging vil kunne bli justert basert på erfaringer og 
kunnskap som følge av tiltakene i denne planen og kommunens arbeid med 
temaplanen. 
 
 
2. Bakgrunn for saken 
Kommunedirektøren legger i denne saken fram “Plan for forebygging av 
omsorgssvikt og utvikling av adferdsproblemer i Asker kommune” - se utkast til 
plan i vedlegget.   

Jf. barnevernsloven §15-1 skal kommunestyret vedta en plan for å forebygge at 
barn og unge utsettes for omsorgssvikt eller utvikler atferdsproblemer. Tiltakene 
skal bidra til at forebyggende tjenester i større grad forebygger omsorgssvikt og 
at barn/unge med begynnende adferdsutfordringer som rus/kriminalitet får 
tilstrekkelig hjelp før utfordringene blir større.   

   
3. Saksopplysninger 
Barnevernlovens § 15-1 viser til at kommunens samlede tjenestetilbud skal fremme 
gode oppvekstsvilkår gjennom tiltak for å forebygge at barn og unge utsettes for 
omsorgssvikt eller utvikler atferdsproblemer og skal sørge for å samordne sitt 
tjenestetilbud til barn og familier. Kommunestyret skal ifølge samme lovparagraf 
vedta en plan for forebygging. 
 
Intensjonen med barnevernsreformen fra statens side er å gi kommunene incentiver 
og muligheter til mer forebygging og mer samarbeid på tvers av tjenester. Selv om 
reformen først og fremst regulerer barnevernet, er det enighet om at målene best 
oppnås gjennom endringer i hele oppvekstsektoren. 

Planen skal beskrive hva som er målene for arbeidet, hvordan arbeidet skal 
organiseres og fordeles mellom tjenestene i kommunen, og hvordan tjenestene skal 
samarbeide. Formålet er å bidra til mer helhetlig planlegging og samordning av 
tjenester til barn og unge, med utgangspunkt i en samlet vurdering av ressurser og 
utfordringer i kommunen. 
 
Plan for forebygging er en av flere handlingsplaner i Asker kommune som ikke inngår 
i kommunes planstrategi hvor de 12-årige temaplanene er beskrevet.  

Temaplan for oppvekst et inkluderingsperspektiv og omfatter i stor grad det 
helsefremmende og forebyggende arbeidet i kommunen på et generelt grunnlag. 
Plan for forebygging vil derfor ikke omhandle alt forebyggende arbeid som gjøres i 
barnehager, skoler og andre tjenester, men vise til nettopp de strategiene fra 
temaplanen som beskriver hvordan vi kan forebygge omsorgssvikt og utvikling av 
adferdsproblemer. Siste del av planen beskriver konkrete tiltak som 
kommunedirektøren vil iverksette for å realisere disse strategiene og oppfylle 
intensjonene med barnevernreformen som en oppvekstreform. 
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Medvirkningsprosesser /høring:  
Temaplan for oppvekst har fulgt rutinen med første- og andregangsbehandling og 
Plan for forebygging tar utgangspunkt i den overordnete temaplanen og er forankret i 
den. Til kunnskapsgrunnlaget for temaplanen hadde helsefremmende og 
forebyggende arbeid en egen tverrsektoriell arbeidsgruppe. 

I forbindelse med utarbeidelse av Plan for forebygging har det vært arrangert to 
workshops med ca. 50 deltakere fra oppvekst, medborgerskap, NAV, 
tannhelsetjenesten og kommuneoverlegen. 

Planen har også vært på intern høring hos deltakerne fra workshopene før den nå 
legges frem for politisk behandling. 

 
4. Kommunedirektørens vurdering 
Plan for forebygging av omsorgssvikt og utvikling av atferdsproblemer er en viktig 
plan for å fremme en trygg og god oppvekst og god helse for kommunens 
innbyggere. Den inneholder strategier fra temaplan for oppvekst som realiseres 
gjennom denne planen. Plan for forebygging inneholder noe av 
kunnskapsgrunnlaget fra temaplanen, beskrivelser av nåværende praksis knyttet til 
arbeid med forebygging av omsorgssvikt og tilhørende tiltak. Tiltakene vurderer 
kommunedirektøren som viktig for å ha mer samordnet tjenestetilbud, økt 
kompetanse i tjenestene og dermed økt kvalitet i tjenestetilbudet. 

Vold, seksuelle overgrep og omsorgssvikt mot barn er en stor trussel for et 
menneskes helse.  Slike barndomsbelastninger påfører barnet store belastninger, 
tap og smerte både på kort og lang sikt. Jo yngre barnet er når det utsettes for vold, 
seksuelle overgrep og omsorgssvikt desto mer alvorlig synes konsekvensene å bli. 
Konsekvensene synes også å bli mer eller mindre alvorlig alt etter hvor langvarige 
eller gjentagende belastningene er. (NOU: 2023:24) 

Det er avgjørende at kommunens samlede og koordinerte tjenestetilbud klarer å 
hjelpe barn og familier så tidlig som mulig for å forebygge at barn utsettes for 
omsorgssvikt. Vold og seksuelle overgrep. At kommunens tjenester har kompetanse 
og kapasitet vil kunne være avgjørende for å forhindre at barnets liv og fungering 
forringes gjennom hele livet. 

Plan for forebygging vil også støtte opp under kommunens arbeid for sosial 
bærekraft med tanke på å styrke innbyggernes helse og levekår. 

Planen vil implementeres parallelt med temaplan for oppvekst slik at strategier og 
tiltak er koordinert. Planen vil også ses i sammenheng med kommunens innføring av 
Nasjonalt forløp for barnevern, som innebærer samordnet helsekartlegging i 
barnevernssaker. Planen vil kunne bli justert underveis dersom ny kunnskap og 
erfaring i kommunens tjenester tilsier det. 
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5. Konklusjon 
Kommunedirektøren vurderer at foreslåtte tiltak i Plan for forebygging av 
omsorgssvikt og utvikling av adferdsproblemer vil bidra til å realisere lovens 
intensjon, og at kommunen styrker arbeidet med tidlig innsats og forebygging. 
 
Kommunedirektøren anbefaler at kommunestyret vedtar forslaget til handlingsplan 
slik det ligger vedlagt. 

 
Lars Bjerke 
kommunedirektør 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

Vedlegg: 

Plan for forebygging av omsorgssvikt og utvikling av adferdsproblemer 
"Å høre til" temaplan for oppvekst 

https://www.asker.kommune.no/om-asker-kommune/styring-og-verdier/temaplaner-for-asker-kommune/temaplan-for-oppvekst/
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/01964 Hege Oshaug 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Ungdomsrådet 18.04.2024 16/24 
2 Utvalg for oppvekst 23.04.2024 17/24 
3 Kommunestyret 07.05.2024  
  

Plan for forebygging av omsorgssvikt og adferdsproblemer 

Ungdomsrådet har behandlet saken i møte 18.04.2024 sak 16/24 

Behandling 

Rådgiver Hege Oshaug innledet til saken (presentasjon). 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Plan for forebygging av omsorgssvikt og utvikling av adferdsproblemer vedtas 
slik den foreligger  
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/01964 Hege Oshaug 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Ungdomsrådet 18.04.2024 16/24 
2 Utvalg for oppvekst 23.04.2024 17/24 
3 Kommunestyret 07.05.2024  
  

Plan for forebygging av omsorgssvikt og adferdsproblemer 

Utvalg for oppvekst har behandlet saken i møte 23.04.2024 sak 17/24 

Behandling 

Rådgiver Hege Oshaug innledet saken og svarte på oppklarende spørsmål. 

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling/Vedtak  

1. Plan for forebygging av omsorgssvikt og utvikling av adferdsproblemer vedtas 
slik den foreligger  
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
24/01964 Hege Oshaug 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Ungdomsrådet 18.04.2024 16/24 
2 Utvalg for oppvekst 23.04.2024 17/24 
3 Kommunestyret 07.05.2024 21/24 
  

Plan for forebygging av omsorgssvikt og adferdsproblemer 

Kommunestyret har behandlet saken i møte 07.05.2024 sak 21/24 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Plan for forebygging av omsorgssvikt og utvikling av adferdsproblemer vedtas 
slik den foreligger  
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
24/07602-1 Julie Benedicte Bøye 

 

Behandles av Møtedato 
Kommunestyret 07.05.2024 
 

Interpellasjoner til kommunestyret 7. mai 2024 

 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

1. Legges fram uten forslag til vedtak. 

 

. 

1. Sammendrag 

Interpellasjon er en grunngitt forespørsel til ordfører som gjelder et prinsipielt 
spørsmål man ønsker debattert. Interpellasjoner skal ikke inneholde forslag til 
vedtak, uttalelse eller annen avgjørelse som krever avstemning.  

Til kommunestyrets møte 7.5.2024 har det kommet inn følgende interpellasjon:  

• Interpellasjon fra Oddvar Igland (Sp) – Kommunalt frikort 

Interpellasjonen er innsendt innen fastsatt frist, og settes derfor opp til 
behandling i møtet. 

 
 

Lars Bjerke 
kommunedirektør 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 
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